

轻合金加工技术 **LIGHT ALLOY FABRICATION TECHNOLOGY** (月刊)

-中国 1964 年创刊 / monthly (started in 1964), China -

第 49 卷 总第 528 期, 2021 年第 8 期 (2021 年 8 月) 目录  
Vol. 49 No.8 (Serial No.528) August 2021 DIRECTORY

## 目 录-DIRECTORY-

高性能超流 **6XXX** 系铝合金的进展

Development of high performance superfluid 6XXXseries Al alloys

超轻镁锂合金的研究现状与发展趋势

The research status and trend of ultra-light Mg-Li alloy

**Al-5Ti-1B** 细化剂对 **ADC12** 铝合金铸态组织及性能影响

Influence of Al-5Ti-1B refiner on the as-cast structure and mechanical properties of ADC12 Al alloy

**Mg-14Li-3Al-1Y-0.8Zr-0.4Sc** 合金组织及不同轧制变形量对其力学性能的影响

Microstructure of Mg-14Li-3Al-1Y-0.8Zr-0.4Sc alloy and its mechanical properties under different rolling reductions

应力集中因子和应力比对 **2026-T3511** 铝合金型材高周疲劳性能的影响

Effect of stress concentration factor and stress ration on high cycle fatigue property of 2026-T3511aluminum alloy profiles

挤压工艺对 **7046** 铝合金型材组织与性能的影响

Effect of extrusion process on microstructure and mechanical properties of 7046aluminum alloy profiles

提高 **2A14** 铝合金筒形锻件力学性能优化方案

Optimization scheme for improving mechanical properties of 2A14 Al alloy tubular forgings

阳极氧化处理对 **5754** 铝合金板材胶接性能的影响

Effect of anodic oxidation treatment on bonding properties of 5754 aluminum alloy sheet

**6005A-T5** 与 **7N01-T4** 异种铝合金搅拌摩擦焊接接头组织与力学性能

Microstructure and mechanical properties of 6005A-T5 and 7N01-T4 dissimilar aluminum alloy friction stir welded joints

**6005A** 铝合金型材与 **5083** 铝合金板材 **MIG** 焊接接头的部分熔化区微观组织

Microstructure of partial melting zone of MIG welded joint of 6005A profile and 5083 plate

刊号: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG, 国内邮发代号 14-112, 国外发行代号 4663M

Publication: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG,

网址: www.qhjjgjs.cn, E-mail: qhjjgjs@163.com

\* **Lw** 中外文献推荐 / **Lw** Recommended journal articles from China and abroad